



نيوفارما
neopharma

Ivytus Syrup

Dried Ivy leaf extract

Composition

Active ingredient: Each 5 ml of syrup contains dried Ivy leaf extract 0.035 g equivalent to 3.5 mg Hederacoside C.

Inactive ingredients: Propylene glycol, Liquid sorbitol, Citric acid monohydrate, Potassium sorbate, Xanthan gum and Honey flavour.

Properties and indications

Dried Ivy leaf is used for the treatment of inflammatory illnesses of the respiratory tract. It liquefies mucus, relaxes convulsive cough and calms coughing. Troublesome and painful coughing is calmed but not blocked which is important for being able to cough up the mucus and thereby allow for trouble-free deep breathing.

Ivytus Syrup is free from alcohol, sugar and coloring; it has a pleasant honey flavor. Therefore it is suitable for children and at the same time it is effective for adults against bronchial illnesses.

Dosage

Ivytus Syrup should be taken as per the doctor's indications.

The usual recommended dosage is as follows:

Age	Dosage	Frequency
Children below 6 years	2.5 ml	2 times per day
6-12 years	5 ml	2 times per day
Children 12 years and above	5 ml	3 times per day
Adults	5 ml	3 times per day

The duration of the treatment depends on the type and the severity of the disease. However, even in the case of mild inflammation of the respiratory tract, treatment should last for one week at least. Ivytus Syrup should be maintained for 2 to 3 days after symptoms have subsided to ensure efficacy of therapy. If symptoms persist, please contact your doctor immediately.

Contraindications

Ivy leaf is not recommended during pregnancy due to its emetine content; it may increase uterine contractions.

Safety in pregnant or nursing women, young children or people with severe liver or kidney disease has not been established.

Use in pregnancy and lactation

Ivytus syrup should not be used during pregnancy or lactation without medical advice.

Side effects

Fairly extensive monitoring indicates that Ivy leaf rarely

causes any noticeable side effects; however nausea and vomiting may occur with excessive doses, or in very susceptible people.

In rare cases, Ivytus Syrup may have a laxative effect due to the content of Sorbitol in the medicine.

In the event of shortness of breath, fever or purulent or bloody expectoration; the doctor should be consulted.

Overdosage

Overdosage can provoke nausea, vomiting, diarrhoea and excitation. In these cases, a physician should be consulted immediately.

Storage condition

Store below 30°C.

Presentation

Bottle containing 100 ml or 200 ml of syrup.

SHAKE THE BOTTLE WELL BEFORE USE

Special Note

Ivytus Syrup contains a plant extract as the active ingredient and its colour may occasionally vary like all the natural ingredients. This, however, does not affect the therapeutic effectiveness of the medicine.

Instructions to the Patient

This is a medicament

A medicament is a Product which affects your health, and its consumption contrary to instruction is a dangerous for you.

Follow strictly the doctor's prescription, the method of use and the instructions of the pharmacist who dispense the medicament.

The doctors and pharmacist are expert in medicines.

Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.

Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.

Keep medicaments out of the reach of children.

Council of Arab Health Ministers
Union of Arab Pharmacists

Manufactured by:  neopharma

Plot A-1 89-95, ICAD, Mussafah,
P.O. Box 72900, Abu Dhabi, UAE.

Ivytus is the Trademark of Neopharma

October 2016
V. No. 22351A





نيوفارما
neopharma

Ivytus Sirop

Extrait sec de feuille de lierre

Composition

Substance active: 5 ml de sirop contiennent 0,035 gm d'extrait sec de feuille de lierre équivalent à 3,5 mg d'hédéracoside C.

Ingrédients inactifs: propylèneglycol, sorbitol liquide, acide citrique monohydraté, sorbate de potassium, gomme de xanthane et arôme de miel.

Propriétés et indications

L'extrait sec de feuille de lierre est utilisé pour le traitement des maladies inflammatoires des voies respiratoires. Il liquéfie le mucus et soulage la toux convulsive. La toux gênante et douloureuse est apaisée sans être bloquée, ce qui est important pour permettre l'évacuation du mucus et donc une respiration profonde sans entrave.

Ivytus Sirop ne contient pas d'alcool, de sucre ou de colorants ; il dégage un agréable arôme de miel. Il est donc approprié chez les enfants, tout en se montrant efficace chez les adultes contre les maladies bronchiques.

Posologie

Ivytus Sirop doit être pris conformément aux instructions du médecin.

La posologie habituellement recommandée est la suivante :

Âge	Poso	Fréquence
Enfants de moins de 6 ans	2,5 ml	2 fois par jour
6-12 ans	5 ml	2 fois par jour
Enfants de 12 ans et plus	5 ml	3 fois par jour
Adultes	5 ml	3 fois par jour

La durée du traitement dépend du type et de la gravité de la maladie. Cependant, même lors d'inflammation légère des voies respiratoires, le traitement doit durer une semaine au minimum. La prise d'Ivytus Sirop doit être poursuivie pendant 2 à 3 jours après le soulagement des symptômes afin d'assurer un traitement efficace. Contactez immédiatement votre médecin si les symptômes persistent.

Contre-indications

La feuille de lierre est déconseillée pendant la grossesse en raison de son contenu en émétine, qui peut accroître les contractions utérines.

La sécurité n'a pas été établie chez les femmes enceintes ou allaitantes, les jeunes enfants et les personnes atteintes d'une maladie hépatique ou rénale sévère.

Utilisation pendant la grossesse et l'allaitement

Ivytus Sirop ne doit pas être utilisé pendant la grossesse ou l'allaitement sans avis médical préalable.

Effets secondaires

Une surveillance relativement approfondie indique que la feuille de lierre ne cause que rarement des effets secondaires détectables. Des nausées et des vomissements sont toutefois possibles avec des doses excessives ou chez les personnes très sensibles.

Dans de rares cas, le contenu en sorbitol d'Ivytus Sirop peut entraîner un effet laxatif.

Un médecin doit être consulté en cas d'essoufflement, de fièvre ou d'expectorations purulentes ou sanguinolentes.

Surdosage

Un surdosage peut provoquer nausées, vomissements, diarrhée et excitation. Si c'est le cas, un médecin doit être consulté immédiatement.

Conditions de conservation

Conserver à une température inférieure à 30°C.

Présentation

Flacon contenant 100 ml ou 200 ml de sirop.

BIEN AGITER LE FLACON AVANT UTILISATION

Remarque

La substance active d'Ivytus Sirop est un extrait végétal ; comme toutes les substances naturelles, sa couleur peut occasionnellement varier. Ceci n'altère cependant pas l'efficacité thérapeutique du médicament.

Instructions à donner au patient

Ceci est un médicament

Un médicament est un produit qui agit sur votre état de santé ; sa prise contraire aux instructions est dangereuse pour vous.

Conformez-vous strictement à la prescription du médecin, au mode d'emploi et aux instructions du pharmacien qui délivre le médicament.

Les médecins et pharmaciens sont des spécialistes des médicaments.

N'arrêtez pas de vous-même la période de traitement qui vous a été prescrite.

Ne renouvelez pas la même prescription sans consulter votre médecin.

Tenir les médicaments hors de la portée des enfants.

Conseil des ministres arabes de la Santé
Union des pharmaciens arabes

Fabriqué par :



neopharma
Plot A-1 89-95, ICAD, Mussafah,
P.O. Box 72900, Abu Dhabi, EAU.

Ivytus est la marque commerciale de Neopharma

Octobre 2016
V. No. 22351A

